
1 
 

Protokół  Nr  29/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 
odbytego w dniu 17.09.2015 r. 

o godz. 08:30 w Starostwie Powiatowym 
przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej 

 
Obecni: 
Sebastian Burdzy – Starosta 
Grzegorz Pierzchalski- Wicestarosta 
Józef Chabraszewski – członek Zarządu 
Jerzy Wieczorek – członek Zarządu 
Kazimierz Buba – członek Zarządu  
oraz 
Mariusz Żałobniak – Sekretarz Powiatu 
Małgorzata Przesławska – Dyrektor Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 
 
Starosta 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Zarządu, a następnie przedstawił porządek 

posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 23/2015 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej. 

4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

-  wyrażenia opinii w przedmiocie zaliczenia dróg gminnych wewnętrznych położonych na 

terenie gminy Środa Śląska do kategorii publicznych dróg gminnych. 

4. Podjęcie stanowiska w sprawie: 

- wniosku Dyrektora Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Środzie Śląskiej  

o wyrażenie zgody na utworzenie jednego oddziału Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych. 

- rozpatrzenia oferty dotyczącej zakupu systemu obsługi radnych. 

    5. Sprawy różne.    

 

Za przyjęciem porządku członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 4 P – 0 W – 0 

 

Ad. 3/ Przyjęcie protokołu Nr 23/2015 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej. 

 
Za przyjęciem protokołu Nr 23/2015 z dnia 14 lipca 2015 roku członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 
 

ZA – 4 P – 0 W – 0 
 

 Ad. /4 Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
 

-  wyrażenia opinii w przedmiocie zaliczenia dróg gminnych wewnętrznych położonych na 

terenie gminy Środa Śląska do kategorii publicznych dróg gminnych. 

 
Starosta 
Przedstawił projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały powyższej uchwały członkowie Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 
głosowali: 
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ZA – 4  P – 0 W – 0 
 

 
Ad. 5/Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

Do sali weszły:  
Małgorzata Przesławska – Dyrektor Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 
 
 

- wniosku Dyrektora Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Środzie Śląskiej  

o wyrażenie zgody na utworzenie jednego oddziału Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych. 

 

Do sali wszedł  Pan radny Jerzy Wieczorek 

Obecnych 5 członków Zarządu Powiatu. 

   

Małgorzata Przesławska  

Powiedziała, że to jest szkoła, którą próbujemy otworzyć już od kilku lat. W tym roku 

rekordowa liczba absolwentów Zasadniczej Szkoły Zawodowej  złożyła wnioski o przyjęcie 

do szkoły. Wyjaśniła, że to jest szkoła, która zaczyna się trzecim semestrem ze względu na 

nową podstawę programową. Tych uczniów jest 17 i to są przede wszystkim absolwenci 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Środzie Śląskiej, kilku z Wrocławia. Dodała, że młodzież 

pyta o tą szkołę, ponieważ jest ona niepłatna. W związku z powyższym poprosiła o 

utworzenie powyższego oddziału.   

 

Grzegorz Pierzchalski 

Zapytał, czy jest szansa, że ta liczba uczniów utrzyma się. 

 

Małgorzata Przesławska 

Powiedziała, że nie potrafi tego powiedzieć. Dodał, że jest to szkoła gdzie jest klasyfikacja 

semestralna, czyli kiedy okaże się, że po pierwszym semestrze będzie dzieci mało można tą 

szkołę rozwiązać, uzasadniając małą ilością uczniów.   

 

Przewodniczący Rady 

Zapytał jaka jest subwencja. 

 

Zuzanna Jaskuła 

Odpowiedziała, że subwencja dla dorosłych uczniów nauczanych zaocznie jest połową 

subwencji na ucznia.  

 

Starosta 

Zapytał o koszty utworzenia tej szkoły. 

 

Zuzanna Jaskuła 

Powiedziała, że jedynym kosztem to będzie zapłata dla nauczycieli, którzy będą tam 

pracować, bo to jest 152 godziny. Natomiast pozostałych kosztów nie ma, ponieważ budynek 

jest, może być niewielki wzrost energii, wody, ale to nie będą jakieś znaczące koszty. Tutaj 

szkoła obliczyła biorąc pod uwagę stawkę nauczyciela dyplomowanego, to semestr te 152 

godziny, powinno kosztować 7 538, 40 zł.   
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Starosta  

Zaproponował, aby wyrazić zgodę na utworzenie  jednego oddziału Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych dla absolwentów Zasadniczej Szkoły Zawodowej zastrzegając, że w przypadku 

zmniejszenia liczby słuchaczy poniżej piętnastu po zakończeniu semestru, zajęcia zostaną 

zawieszone. 

 

Za przyjęciem wyżej przedstawionego stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

Salę opuściła: 
Małgorzata Przesławska – Dyrektor Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 

 

- rozpatrzenia oferty dotyczącej zakupu systemu obsługi radnych. 

 

Starosta 

Powiedział, że już sugerował takie udogodnienie dla radnych rok temu i cztery lata temu. Taka 

propozycja spotkała się z niechęcią poprzedniej Rady Powiatu. Dodał, że wpłynęła oferta zakupu 

systemu obsługi radnych, ale według niego jest ona zbyt droga.  

 

Radny Chabraszewski 

Zapytał o koszt tego systemu. 

 

Sekretarz 

Odpowiedział, że dla 17 radnych ok. 20 tys. zł. Powiedział, że takie rozwiązanie ma swoje 

pozytywne i negatywne strony. Dodał, że to jest oszczędność dla Starostwa i szybsze 

przekazanie materiałów. 

 

Przewodniczący Rady 

Powiedział, że zwróciłoby się to w trakcie kadencji. 

 

Starosta 

Powiedział, że ta oferta jest za droga, ale jest za tym, aby to wprowadzić, bo bardzo dużo papieru 

idzie, nawet na posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

Wicestarosta 

Powiedział, że nad tym powinna pochylić się cała Rada. 

 

Przewodniczący Rady 

Powiedział, że tą decyzję należy podjąć i przymierzyć się w przyszłym roku zakupić te tablety. 

 

Starosta 

Powiedział, że do końca roku może znajdzie się inny dostawca. Dodał, że należy spróbować 

określić kwoty jakie wydawane są miesięcznie na obsługę Rady i Zarządu jeśli chodzi o papier, 

przejazdy kierowcy, jeżeli miesięcznie będzie to kilka tysięcy złotych razy 12 miesięcy. 

Powiedział, że należy jeszcze zrobić rozeznanie jak to jest w innych powiatach, gminach jak to 

funkcjonuje.  

 

Sekretarz 

Powiedział, że jeśli chodzi o Radę, to wszyscy radni muszą wyrazić zgodę, bo jest zapis 

statutowy o doręczaniu tradycyjną metodą i ciężko zmusić radnych do tej zmiany. Ale jeżeli 

członkowie Zarządu wyraziliby zgodę, to może wprowadzić pilotażowo taką metodę dla Zarządu.     
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Starosta 

Powiedział, że należy rozeznać się w tym temacie, bardziej szczegółowo. Przede wszystkim 

koszty, które teraz są ponoszone i ewentualnie uzyskanie innych ofert.  

 

Ad. 6/ Sprawy różne.          

 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.  
 
Protokół sporządziła          
            (-) 
Maria Pstrowska                                               PODPISY:  
 
                                                                           Sebastian Burdzy.....................(-)................... 
 
 

    Grzegorz Pierzchalski …………(-)………….... 
 
 
                                                                            Józef Chabraszewski .................(-).................. 
 
 
                                                                            Jerzy Wieczorek …………………(-)…………… 
  
 
                                                                            Kazimierz Buba …………………(-)…………… 
 
 
                                                                           Janina Gawlik ……………………(-)…………… 
 
 
                                                                           Mariusz Żałobniak ………………(-)…………….. 


